



(1943-2006)

Bodley, William (Frank) - of Saint John passed away suddenly, at home, on Monday May 22, 2006. Frank was born in Saint John NB on July 27, 1943 to the late Horace Andrew and Wilhelmina (Adams) Bodley. Frank is survived by two sisters, Frances Ball of Montreal, PQ and Beatrice (Mel Hannan) Latour of Quispamsis, NB; two nephews, Darrell and Christopher; and two nieces, Karla and Judith. Frank attended Saint John High School, UNB and Dalhousie University. He received his PhD (Biochemistry) at the University of Montreal. In addition to his business and academic pursuits, Frank loved a competitive game of chess, pool or cards - particularly bridge, receiving Life Master status from the American Contract Bridge League. Frank will be missed by those who knew and loved him.



Bodley, William (Frank) - de Saint-Jean est décédé subitement, à la maison, le lundi 22 mai 2006. Frank est né à Saint John au Nouveau-Brunswick le 27 juillet 1943 de feu Horace Andrew et Wilhelmina (Adams) Bodley. Frank laisse dans le deuil deux soeurs, Frances Ball de Montréal, PQ et Beatrice (Mel Hannan) Latour de Quispamsis, NB ; deux neveux, Darrell et Christopher ; et deux nièces, Karla et Judith. Frank est allé à Saint John High School, au UNB et l'Université de Dalhousie. Il a obtenu son doctorat (biochimie) de l'Université de Montréal. En plus de son entreprise et les activités universitaires, Frank adorait les compétitions de jeux d'échecs, de billard ou de cartes - en particulier le « bridge », recevant le statut de maître à vie de l'American Contract Bridge League. Il manquera énormément à tous ceux qui le connaissaient et l'aimaient.